

H

HABYARIMANA ADELITE J.B

Assistant commercial scientist at Janvier Labs



France



© CRÉDIT PHOTO

Adelite J.B. HABYARIMANA was born from Rwandan parents. He studied hard to become a veterinarian. His dream became true in 2007. He had been trained within the University of Liege, and has never really left it since he is there a research pathologist in veterinarian medicine. As such, he has to study the nature, cause and development of animal diseases or deaths. The veterinarian pathologist has a degree of knowledge in medical biology and veterinary medicine. This allows him to analyze tissues or body fluids and isolated cells to establish diagnoses, identify sources of infection and contamination, and recommend methods of prevention. Adelite has a wide experience in the field since he worked in private clinics. But his thirst for knowledge in histopathology, immunohistochemistry, PCR techniques, necropsy or animal management in the laboratory led him to prefer in 2011 the post of assistant in toxicology, pharmacology and pharmacotherapy, still at the University of Liège. In 2017, he settled in the Laval region of France to become a scientific sales assistant at Janvier Labs. 🍷

H

HABYARIMANA ADELITE J.B

Assistant commercial scientifique chez Janvier Labs



France



© CRÉDIT PHOTO

2017 : Il rejoint Janvier Labs pour être assistant commercial scientifique
2011 : Il est assistant en toxicologie, pharmacologie et pharmacothérapie
2007 : Il obtient le titre de vétérinaire pathologiste

Adelite J.B. HABYARIMANA est né de parents rwandais. Il se donne à des études pour devenir vétérinaire. Chose qui devient réalité en 2007. Il se forme au sein de l'université de Liège, qu'il ne quitte pas puisqu'il y est chercheur vétérinaire pathologiste. À ce titre, il étudie la nature, la cause et le développement des maladies ou des décès chez les animaux. Le vétérinaire pathologiste a un bagage de connaissances en biologie médicale et en médecine vétérinaire. Ce qui lui permet d'analyser ainsi les tissus ou les liquides biologiques et les cellules isolées, afin d'établir les diagnostics, de déterminer les sources d'infection et de contamination et de recommander des méthodes de prévention.

Adelite est un homme de terrain vu qu'il a exercé ses fonctions dans des cliniques privées. Mais sa soif de connaissances en histopathologie, immunohistochimie, techniques PCR, nécropsie ou gestion des animaux en laboratoire l'ont conduit à préférer en 2011 le poste d'assistant en toxicologie, pharmacologie et pharmacothérapie, toujours à l'université de Liège. 2017, il pose ses valises dans la région de Laval en France pour être assistant commercial scientifique au sein de Janvier Labs. 🍷